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Kulturális Bizottságának 
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Jelen vannak: 
Homa János – tanácsnok  
Kalmár Péter– bizottsági tag 
Kovács Jánosné – bizottsági tag 
Dr. Törőcsik Miklós – bizottsági tag 
Császi Csaba – bizottsági tag  
 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet irodavezető 
Agyagási Dezső kulturális referens 
Dr. Kelemen Sándorné vagyongazdálkodási ügyintéző 
 
Meghívottak: Gál Sándor állandó meghívott Civil Kerekasztal 
                       Kiss Lajos ügyvezető, Agria- Film Kft.  
                       Simon Béláné mb. ügyvezető Művészetek Háza Eger Kht. 
 
Homa János: Üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság határozatképes. Kérdi, 
hogy az ülés anyagát mindenki megkapta-e? Megállapította, hogy igen, ezért javasolja, hogy a 
napirendeket az előzetesen kiküldöttek szerint tárgyalják. A bizottság a javasolt sorrenddel 
egyetértett. 

1. Előterjesztés az Agria Film Kft. 2008. évi üzleti terv első féléves teljesítéséről (KGB., KB., 

Kgy.) 

  
Előterjesztő: Nagy Róbert irodavezető 
Előadó: Dr.Kelemen Sándorné vagyongazdálkodási ügyintéző 
 

Homa J.:  Átadja a szót az előadónak. 
 
Dr. Kelemenné: Elnézést kér a hibás dátumozásért, természetesen az Agria Film Kft. 2008. 
évi üzleti tervének I. féléves teljesítéséről van szó. Tájékoztatja a bizottságot, hogy a KGB 7 
igen szavazattal fogadta el az előterjesztést.  
 
Kiss L.: Sajnos országos viszonylatban is sok sebből vérzik a mozi-üzemeltetés. A 
legnagyobb problémát az okozza, hogy nincs film, rossz a filmleosztás. Még mindig a nyári 
sikerfilmekből élnek. Ha film van, akkor nincs probléma. Most a szeptember-október 
hónapok a film-megjelenés szempontjából különösen rosszak. A bevételi tervszámokat csak 
optimális filmmegjelenés mellett lehetett volna teljesíteni. Ezt a gyenge filmmegjelenést a 
bevásárló központ újszerűsége sem tudta ellensúlyozni. Természetesen a kisebb forgalomnak 
okozója a lakosság fokozatos elszegényedése is.  
 
Császi Cs.:  A forgalmazási és látogatottsági nehézségek ellenére az Agria-film vezetése sokat 
tesz azért, hogy költségoldalon megtakarításai legyenek, és szerinte ez a törekvés figyelemre 
méltó, köszönet illeti. 
 
Kiss L.: Valóban így van, de a működés szempontjából már a lehetőségek határán állnak. 
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A közüzemi díjak emelkedése pl. kivédhetetlen, nehéz kezelni. A megtakarítást a személyzeti 
oldalon tudták elérni, munkaköröket vontak össze, költségeket így tudtak megtakarítani. 
 
Kalmár P.: Kérdezi, hogy a filmforgalmazók szempontjából ez, hogy néz ki, mi a 
magyarázata annak, hogy évek óta romló filmmegjelenéssel kell számolni? 
 
Kiss L.: Jelentősen megváltoztak a nézői szokások. A gyenge, közepes filmek nézettsége 
rendkívül visszaesett, s a filmkínálat ma nem tudja a nézői igényeket kielégíteni. Vannak 
kísérletek az ún. 3D-s filmekre, de ezek látogatottsága sem kielégítő. A hollywodi 
filmgyártással is baj van, nem tudják azokat a filmeket behozni, melyek nagy számban 
behoznák a nézőket. A magyar filmek megjelenése is rendkívül rossz, a mostani kb. 30%-al 
rosszabb a korábbinál. Nincsenek olyan látogatottságot nyújtó filmek, mint pl. a Sorstalanság. 
 
Kalmár P.: A magyarországi filmforgalmazók hogy állnak ehhez? 
 
Kiss L.: A forgalmazók különböző beszerzésekkel foglalkoznak, akik úgy próbálnak talpon 
maradni, a kölcsönzési díj mellet még minimális garanciákat is előírnak, amit nem lehet 
kitermelni. A behozott rossz filmekkel sajnos nem lehet eredményt elérni. 
 
Homa J.: Kérdi, hogy van-e még valakinek kérdése, kiegészíteni valója? Amennyiben nincs, 
kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 
 

29/2008. (09.17.) sz. KB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Kulturális Bizottsága 5 igen szavazattal támogatja az Agria Film 

Kft. 2008. évi üzleti tervének I. féléves teljesítéséről szóló tájékoztató közgyűlés elé való 

terjesztését.  

 

2. Előterjesztés a Művészetek Háza Eger Kht. 2008. évi üzleti tervének teljesítéséről, valamint 

a könyvvizsgáló megbízatásának meghosszabbításáról. (KGB., KB., Kgy.) 

  
Előterjesztő: Nagy Róbert irodavezető 
Meghívott: Dr. Kelemen Sándorné vagyongazdálkodási ügyintéző 

 
Homa J.: Megkérdi az előadót, hogy van-e a kiadott írásos előterjesztéssel kapcsolatos 
kiegészítenivalója? 
 
Dr. Kelemenné: Nincs, csak arról szeretné tájékoztatni a bizottságot, hogy a KGB. 7 igen 
támogatta a közgyűlés elé való beterjesztést.  
 
Homa J.: Ismerteti a határozati javaslatokat, melyek szerint a Bizottság támogatja azok 
közgyűlés elé való terjesztését. (1. Elfogadja a Művészetek Háza Eger Kht. 2008. I. féléves 

üzleti tervének teljesítéséről szóló beszámolóját 68.073 eFt Eszköz és Forrás főösszeggel, 

mínusz 122 eFt eredménnyel. 2. EMJV Közgyűlése megbízza a Művészetek Háza Eger Kht 

könyvvizsgálójának Szarvas Dénes urat 2008. október 01- 2009. június 30. napjáig.)              
 

30/2008 (09.17.) sz. KB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Kulturális Bizottsága az előterjesztést megtárgyalta, és 5 

igen szavazattal támogatja annak Közgyűlés elé való terjesztését. 
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3. Előterjesztés a 2007. évi helyi iparűzési adó célirányos felhasználásáról (PB. ,KGB., OB., 

IB., KB., UB., Kgy.) 

  
Előterjesztő: Estefán Géza címzetes főjegyző 
Előadó: Protovinné Zsilinszky Erzsébet irodavezető 

       

Homa J.: Átadja a szót Protovinnénak, kéri, hogy egészítse ki az előterjesztést. 
  
Protovinné Zs. E.:  Ahogy a táblázat is mutatja, köztéri műalkotások létrehozására 3 millió 
468 ezer forintot címkéztek a vállalkozók. Ez az összeg időarányosan folyamatosan csökkent, 
ugyanis azon cégeknek, kiknek időközben az adóbevallásukkal problémájuk volt, azok 
címkézéseit nem lehetett elfogadni. Ezért ebből az összegből egyenlőre 2 millió Ft. került 
felhasználva a Gál Tibor emlékműre, illetve további felhasználás lesz a „Public Art” 
keretében „orto-foto” vásárlásra. Ez fotó lehetőséget nyújt ahhoz, hogy a város lakossága 
bekapcsolódhasson a stratégia tervezésébe. 
 
Homa J.: Van-e valakinek hozzáfűzni valója, kiegészíteni valója? Amennyiben nincs, kéri, 
hogy szavazzanak az előterjesztésről. 
 

31/2008 (09.17.) sz. KB döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Kulturális Bizottsága az előterjesztést megtárgyalta, és 5 igen 

szavazattal javasolja annak közgyűlés által történő elfogadását. 

 

4. Javaslat az Eszterházy Károly Főiskolával kötendő közművelődési megállapodásra  

(KB., Kgy.) 

  

Előterjesztő: Protovinné Zsilinszky Erzsébet irodavezető  
 
Homa J.: Megkéri az irodavezető asszonyt, hogy amennyiben kívánja, szóban egészítse ki az 
előterjesztést. 
 
Protovinné: Igen, van kiegészítés, miután a jogi iroda képviselője áttekintette az 
előterjesztést. Nem kardinális módosításokról van szó, de néhány pontosítást mégis 
javasolnak megfontolni. Ismerteti a változtatni javasolt pontokat: 
Az 1. pont c fejezetében pontosítani kell, hogy amennyiben pályázati pénzt nyernek a 
programjukhoz, mi történik azokkal, akik nem a pályázati keretben vesznek részt a 
programokon. A második probléma az, hogy az EKMK milyen mélységig kíván a 
felnőttképzésben szerepet vállalni, és ez hogyan viszonyul a főiskola által is végzett hasonló 
képzéshez. Végül az önkormányzati támogatásnál a „g” pontban tisztázni azt, hogy a város 
részéről anyagi támogatást semmilyen vonatkozásban nem jöhet szóba. Ő a főiskola felé 
jelezet a jogi iroda észrevételeit, javasolja, hogy a Kulturális Bizottság a javasolt 
módosításokkal fogadja el a megállapodást. 
 
Dr. Törőcsik: Szeretné megkérdezni, hogy az előttük fekvő javaslat valóban egy 
közművelődési megállapodás, vagy csak egy pályázat része, amihez szükséges a 
közművelődési megállapodás. 
 
Protovinné: Ez utóbbiról van szó, ez egy kötelező formai melléklete a főiskola pályázatának. 
 
Dr. Törőcsik: A főiskolával korábban megkötött együttműködés él-e még? 
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Protovinné: Igen, és az évente megújításra kerül. 
 
Kalmár P.: Javasolja, hogy szerencsés lenne ebben az anyagban utalni a meglévő 
együttműködési megállapodásra. 
 
Homa J.: Amennyiben a bizottság a jelzett kiegészítésekkel elfogadásra alkalmasnak tartja 
az anyagot, akkor megkéri az előterjesztőket, hogy a főiskolával is egyeztetve dolgozzák át a 
megállapodást. Kérdi, hogy ezekkel a változtatásokkal támogatja-e a bizottság a 
megállapodás közgyűlés elé való terjesztését? 
 

32/2008.(09.17.) sz. KB. döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Kulturális Bizottsága megtárgyalta az előterjeszt, 5 

igen szavazattal támogatja azt, hogy a jelzett változtatások beépítésével, illetve a 

főiskolával történt egyeztetés után a közművelődési megállapodás közgyűlési 

előterjesztésre kerüljön. 

 

5.Javaslat a Kulturális Pályázati Alap 2008. II. félévi felosztására 

  Előterjesztő: Homa János tanácsnok 

 

  Előadó: Homa János tanácsnok 
 
Homa J.: Reméli, hogy a táblázatot a felosztási javaslattal mindenki megkapta. Kérdi, 
hogy van-e valakinek észrevétele, kiegészítenivalója? 
 
Dr. Törőcsik M.: Értelmezési kérdése van. Néhány támogatás mellett szerepel az EKMK 
neve. Ez mit jelent? Ezenkívül érdeklődik, hogy a „tartalék” terhére lehetséges e még 
további támogatások biztosítása? 
 
Agyagási D.: Ez mindössze azt jelenti, hogy az EKMK a támogatás pénzügyi 
lebonyolítója. Sajnos tartalékok már nem állnak a bizottság rendelkezésére. 
 
Dr. Törőcsik M.: Érdeklődik a Kultur Birodalom Művészcsoportról. 
 
Agyagási D.: Sós Tamás képzőművész vezetésével interaktív reneszánsz ünnep 
rendezését tűzték ki célul, amely több helyszínt érintően bonyolódik. A program 
pénzügyi lebonyolítását ez esetben is az EKMK vállalta magára. 
 
Homa J.: Van-e további kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, kéri a bizottság tagjait, 
hogy szavazzanak a felosztási javaslatról. 
 

33/2008.(09.17.) sz. KB. döntés 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Kulturális Bizottsága megtárgyalta a Kulturális 

Pályázati Alap 2008. II. félévi felosztására tett javaslatot, melyet 5 igen szavazattal 

jóváhagyott. 
                                                             Kmf. 
 

 

    ……………………………..                                        …………………………….                                                                                                
         Homa János s.k.                                                         Agyagási Dezső s.k. 
             tanácsnok                                                                 jegyzőkönyvvezető 


